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Polgár Város Önkormányzat 

Képviselő-testülete 

 

Ikt. sz.: I/4521-4/2021. 

 

 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V,  

 

mely készült 2021. június 24-én 14.00 órai kezdettel Polgáron, a Polgármesteri Hivatal Kovács 

Istvánné termében megtartott soron következő képviselő-testületi ülésén.  

 

 

Napirendi pontok: 

 

 

1../ Polgármesteri jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról, valamint a két ülés közötti időben történt fontosabb eseményekről 

       Előterjesztő: Tóth József polgármester 

 

2./ Javaslat Polgár Város Önkormányzata 2021. évi költségvetéséről szóló 7/2021.  

(III. 4.) önkormányzati rendelet módosítására 

  Előterjesztő: Tóth József polgármester 

 

3./ Beszámoló a PÉTEGISZ Zrt. 2020. évi tevékenységéről 

  Előterjesztő: Tóth József polgármester 

 

4./ Javaslat a „sürgősségi alapellátási ügyelet” megszervezésére vonatkozó 

megállapodás megkötésére az Országos Mentőszolgálattal 

 Előterjesztő: Tóth József polgármester  

 

5./ Beszámoló a Napsugár Óvoda és Bölcsőde 2020/2021-es nevelési év feladatainak 

végrehajtásáról és tájékoztató a 2021/2022-es nevelési év beindításáról 

  Előterjesztő: Tóth József polgármester 

 

 6./ Tájékoztató a civil és sportszervezetek 2020. évi tevékenységéről 

  Előterjesztő: Tóth József polgármester 

 

7./ Javaslat az I-Labor tudásközponthoz történő csatlakozásra 

Előterjesztő: dr. Faragóné Béres Edit alpolgármester  

 

8./ Javaslat a polgármester 2021. évi szabadság ütemezési tervének képviselő-testület 

általi megerősítésére 

Előterjesztő: Tóth József polgármester 

 

 9./ Tájékoztató a polgármester 2020. évben végzett tevékenységéről 

Előterjesztő: Tóth József polgármester 

 

10./ Kérdések, interpellációk 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V,  

 

mely készült 2021. június 24-én 14.00 órai kezdettel Polgáron, a Polgármesteri Hivatal Kovács 

Istvánné termében megtartott soron következő képviselő-testületi ülésén.  

 

Jelen vannak:   Tóth József polgármester 

    dr. Faragóné Béres Edit alpolgármester    

    Béke László 

    dr. Hatvani Zsolt 

    Kovácsné Hamar Éva 

Mecsei Dezső 

Molnár János  

    Struba József  

    Vincze Attila képviselők.  

 

Részt vett az ülésen: dr. Sivák Anita jegyző, Andorkó Mihályné, Csépányiné Bartók Margit, 

Kissné Barta Piroska irodavezetők, Tóth Árpádné, Peténé Molnár Éva, Csibi Lajos 

intézményvezetők, Szabó Tiborné közbiztonsági koordinátor, Sánta József az Idősügyi Tanács 

képviselője, Molnár Jánosné vezető-főtanácsos, Csőke Vivien jegyzőkönyvvezető. 

 

Tóth József polgármester  

Köszönti a Képviselő-testület tagjait, az ülésen megjelenteket. A jelenléti ívből megállapítja, 

hogy az ülésen 8 fő képviselő megjelent, így határozatképesek, ezért a Képviselő-testület ülését 

megnyitja. 

 

Javaslatot tesz a napirendi pontok tárgyalására, valamint egy kezdeményezéssel élne, az írásban 

kiküldött anyagokon túl új napirendi pont felvételét kérné, mely a „Javaslat a „sürgősségi 

alapellátási ügyelet” megszervezésére vonatkozó megállapodás megkötésére az Országos 

Mentőszolgálattal” című előterjesztés. A bizottságok már megtárgyalták és véleményezték. A 

tárgyalási sorrendben 4. pontként javasolja tárgyalni.  

 

Megkérdezi, hogy van-e más napirendre vonatkozó javaslat? 

  

Mivel ilyen nem volt kéri a Képviselő-testület tagjait, hogy aki egyetért a meghívóban szereplő 

napirendek megtárgyalásával, az elhangzott javaslattal, az kézfeltartással szavazza meg.  

 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül elfogadta. 

 

 

1./ napirend 

Polgármesteri jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról, 

valamint a két ülés közötti időben történt fontosabb eseményekről 

 

Tóth József kiegészítése  

A szóbeli kiegészítés szokatlan, mert az utolsó képviselő-testületi ülés 2020. október 29-én volt, 

így a megszokás, hogy a polgármesteri beszámoló a két ülés közötti időszakról szól, most 

nagyobb időszakot jelent. A rendkívüli jogrend következtében korlátozó intézkedéseket voltak 

kénytelenek elviselni, az ország, minden település, ez a megszokott mindennapi életünket is 

megváltoztatta. Ezzel együtt az önkormányzati munka is átformálódott, sok dolog volt, melyben 

polgármesteri döntést kellett hoznia, hiszen ezen jogrend azt jelentette, hogy a polgármester 

gyakorolja a képviselő-testületi jogokat. Megpróbálták kialakítani ennek egy ésszerű és 
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működtethető gyakorlatát. Többet konzultáltak, mint normál időben havonta 1-2 alkalom. Azt a 

módszert vetette fel, hogy a képviselő-testület tagjai, a bizottsági tagok és az irodavezetők a 

virtuális térben tanácskozzanak minden héten. Ezen megbeszéléseken több témát megtárgyaltak, 

ami épp döntésre szorult. A polgármesteri jelentés tartalmazza a meghozott döntéseit. Ez a 

gyakorlat nem tudott minden kérdést jól kezelni, hisz vannak olyan helyi témák, amihez bővebb 

kör kell, erre pedig nem volt lehetőség. Amikor a járvány „nehezebbik része” elmúlt, ami a 

szigorúbb korlátozásokat jelentette, de még nem tette lehetővé testületi ülés tartását, keresték a 

módot hogyan ülésezhetnek, így munkaülés néven tartottak egyeztetést. Időközben pedig 

feloldották ezt a korlátozást is és lehet ülésezni, így június 15-én reggel 8 órakor már meg is 

tették egy soron kívüli ülés keretében. Vannak témák, amikhez ragaszkodott, hogy képviselő-

testületi ülésen kerüljön tárgyalásra, kamera előtt, a városlakók tájékozottsága mellett. Ilyen 

például a gazdasági program vagy a polgármester munkájának értékelése, ami jellemzően a 

decemberi ülésen szokott megtörténni. Mindenképp azt szerette volna, hogy ne polgármesteri 

döntéssel legyenek ezek elfogadva. Voltak nehéz időszakok, amikor a járvány, a megbetegedési 

adatok már korlátozásokat, intézményi működéseket érintettek. Voltak olyan pillanatok mikor 

rendkívüli, azonnali intézkedéseket kellett tenni. A közeli napokban is voltak olyan témák, amik 

képviselő-testületi döntést igényeltek, kettő bizonyosan, a Strandfürdő hosszabbtávú 

üzemeltetése, illetve az orvosi ügyeleti ellátás működtetése. Az egyik témára kitérne, mint 

történet, hogy a Strandfürdő milyen módon fog tudni nyitni és szolgáltatni. Az ülésen jelen van a 

fürdő új bérlője. Úgy látták indokoltnak, bizonyos költségvetési kényszerek közepette, hogy a 

strandfürdő hosszútávú színvonalas működtetése érdekében más formát vizsgáljanak meg. Arra 

jutottak, hogy megpróbálják a piaci konstrukciót megtalálni. A pályázati folyamat 

eredményeképpen megállapodtak egy pályázóval, így június 15-én az első képviselő-testületi 

ülésen megállapodást kötöttek a legjobb ajánlatot tevő céggel. A szerződést aláírták és a 

következő napokban a birokbaadás és a nyitásra való felküszülés zajlott.  

Ő maga is és a jelenlevők is bizonyosan kíváncsiak, hogy mit fog ez jelenteni 2021. július 1-jétől 

a Polgárra érkezőknek. A bérleti szerződést 10+5 évre írták alá, vannak nagyon fontos feltételei a 

bérlőnek, például a szezonban minimum nyitva kell lennie, bérleti díjat fizet, ami egy évre 

nagyjából 500e Ft bevételt jelent az önkormányzatnak, viszonylag szabad az üzemeltető 

mozgástere a tevékenység megszervezésében. Jobb, színvonalasabb, nagyobb vendégszámot 

jelentő szolgáltatás elérésben szabadkezet kap és nem zárják ki, hogy a szinten tartás mellett 

fejlesztési célok is teljesüljenek. Bemutatja Béres Lászlót, a Béres-Aqua Kft. ügyvezetőjét és 

átadja neki a szót.  

 

Megérkezett Béke László képviselő. 

 

Béres László 

Elmondja, hogy elég rövid idő állt rendelkezésükre, két hét van hátra a július 1-ig vállalt 

kötelezettségig, a nyitásig. Minden esély megvan arra, hogy tudják az ütemtervet tartani, szoros a 

munkatempó és az időjárás is befolyásoló. Be vannak ütemezve mióta átvették a fürdőt. A 

Városgondnokág képviselőjével napi kapcsolatban van, többször egyeztetnek és minden 

segítséget megkapnak. Ők is már sok mindent megcsináltak, de vannak folyamatosan feladatok. 

Elképzelések a jövőre vonatkozóan lesznek, 8 pontban fogalmazták meg hogyan kellene 

fejleszteni. A fürdő szolgáltatást a meglévő szinten tudják biztositani az 5 db medencével. A 

medencék rekonstrukcióját megkezdték, megújult a medencetér. Gépészeti és elektromos 

problémák adódtak, nem nagy gondok remélhetőleg. A fürdőszolgáltatást mindenképpen be 

fogják indítani és szeretné a későbbiekben a pályázati lehetőségeket kihasználni és 

élményelemekkel bővíteni a fürdőt. A vendéglátás tekintetében egy étterem üzemel, egész jól, ők 

is már többször étkeztek ott. Megegyeztek az étterem üzemeltetőjével, hogy a fürdő területén 

még egy egységet fog bérelni, a Petra büfé idén működni fog, de azt tervezik, hogy egységes 

vendéglátóhelyeket alakítanak ki.  
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Balneoterápiás fejlesztéseket is szeretnének csinálni, a gyógyvízminősítés megvan. Meg is 

kóstolta a vizet, kedvező összetételű ásványi anyag tartalmú. Nyilván kell egy kis kezelés. 

Gyógyvíz palackozással is szeretnének foglalkozni.   

A gyógyvizes kezeléseknek egy külön épületet terveznek, egy ún. reumakórház felépítését az 

elkövetkező 5 évben, szálláshellyel, különböző fizio- és fizikóterápiás kezelésekkel. Hasonlóan, 

mint Mezőkövesden vagy Hévízen. Erre vannak szakemberei is, akikkel már felvette a 

kapcsolatot. Szálláshelyszolgáltatás bővítés a tóparton, fa vagy rönkházat telepítése 30-50 főre, 

ezeknek pályázati lehetőséget is adhatnak teret. Vízisport kapcsán van egy egyesület, látja is a 

gyerekeket, akik kajakoznak. Szeretnének egy vízisport szolgáltatást, jetzki, vízibicikli, melyek 

feldobnák az időtöltést. Ez még az idén nem valószínű, hogy megvalósul. Zenés rendezvények, 

autó-motoros találkozók tartásában is gondolkodnak, nevesebb előadók meghívásával. A 

zöldterületből adódóan 1000 főt mindenképp tudnának fogadni. Ezzel is növelnék a forgalmat.  

                                    

Tóth József  

Kérdezi az ügyvezetőt, hogy megerősíti-e, hogy július 1-jén a fürdő nyitásra alkalmas lesz? 

 

Béres László 

Igen, 70%-os a munkálatok készültsége. Volt egy kétnapos áramszünet ez nehezítette a munkát. 

 

Kovácsné Hamar Éva  

Ha jól értette a gyermekmedence is meg lesz nyitva. A legutóbbi megbeszélésen azt mondták, 

hogy rossz állapotban van a medence, milyen megoldásokkal oldják meg? Ha megnyílik, ő 

javasolná, hogy napvitorlát tegyenek fel, az árnyékolás legyen megoldott, hogy komfortosabb 

legyen. 

 

Béke László 

A gyerekmedencével probléma volt, azóta történt beavatkozás vagy nem volt mégsem akkor a 

gond? 

 

Tóth József 

Milyen belépőjeggyel, tarifákkal, kedvezményekkel gondolják a szolgáltatást?  

 

Béres László 

A belépőjegyek kapcsán a környező fürdőárakat megnézve, - Miskolcon 8800 Ft egy felnőtt 

belépő -, a tavalyihoz képest növelt áron, maximum 1800 Ft lenne a felnőtt belépő. A 

polgáriaknak külön kedvezményeket szeretnének. A jövőhéten fogják közölni az árakat.  

A gyerekmedencével kapcsolatban gépészeti probléma merült fel, átnézték a medencéket, de 

még vízzel nem volt feltöltve, mert sok megelőző feladat volt. Bízik abban, hogy nem lesz olyan 

nagy probléma, a kiegyenlítő tározót kitakarították, de nem volt benne annyi kosz, ami indokolta 

volna a csőtörést, találtak elektromos problémákat, zárlatos szelepeket, ezáltal nem tudott tiltani 

a rendszer és kérte vizet. A hétvégén szeretnének vizespróbát tartani akkor fog kiderülni. 

Ideiglenes megoldással próbáltak mindent rendbe hozni, csempézés, glettelés, festés történt meg 

a medencéknél. Az árnyékolást észrevételezték és fognak rá megoldást találni, neki is van két 

unokája és valamilyen megoldást találni fognak rá. Jövőre pedig nagyobb fejlesztések várhatók.   

 

Tóth József  

Sok sikert kívánnak a további munkákhoz és remélik, hogy megelégedettségre fog szolgálni. 

 

Hétfőtől rendkívüli hőség érte el a városunkat is, vörös kód lépett életbe, melyet az országos 

tisztifőorvos rendelt el. A közterületek kapcsán hoztak intézkedéseket, a településőrökkel 

vízosztás történik, kihelyezésre kerültek a párakapuk (buszmegálló, főtér). A munkavállalókra 

figyelve a pihenőidőt is meghosszabbították, és a munkakezdést korábbra tették. Lehetővé teszik 
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a közintézményekben a hűsölést, aki igényt tart rá. Arra kéri a polgáriakat, hogy legyenek 

érzékenységgel a szomszédiakra, ismerőseikre és ne feledkezzenek el az állatokról sem.  

 

dr. Faragóné Béres Edit  

Elmondja, hogy az elmúlt hónapokban milyen eseményeken vett részt. Május 10-én elektronikai 

hulladékgyűjtést szerveztek, mely sikeresnek mondható, tervezik évente kétszer megtartani. 

Május 13-án két fő újra honosításában működött közre. Június 3-án Ádám Éva kiállítás 

megnyitóján vett részt. Június 7-én az Ifjúsági Labor bemutatóján voltak jelen polgármesterrel 

úrral Balmazújvárosban. Június 12-én a Vásárhelyi Pál Általános Iskola ballagási ünnepségén 

vett részt, ahol 6 tanulónak nyújtott át elismerést a képviselő-testület nevében. Június 17-én a 

Napsugár Óvoda és Bölcsőde nevelési értekezletén vett részt.  

 

Tóth József  

Kéri a bizottságok elnökeit, hogy adjanak tájékoztatást a bizottságok munkájáról.  

 

Struba József  

A Humánfeladatok és ügyrendi bizottság átruházott hatáskörben döntést hozott a sport- és civil 

szervezetek 2021. évi támogatási keretének felosztásáról. A döntésüket a szervezetek 

tájékoztatójánál mondaná el. A bizottság további döntéseit pedig a napirendi pontok tárgyalása 

során ismerteti majd.  Zárt ülés keretében tárgyalta a bizottság a települési támogatásokat, 

döntést hoztak szociális étkezés, lakókörnyezet rendbetétele, házi segítségnyújtás támogatása 

témakörökben.  

 

Vincze Attila 

A Pénzügyi és gazdasági bizottság saját és átruházott hatáskörben döntést nem hozott, a 

bizottság döntéseit a napirendi pontok tárgyalása során ismerteti majd.  

 

Sánta József  

A Polgári Idősügyi Tanács véleményét, javaslatait a napirendi pontoknál ismerteti.   

 

Kérdések, válaszok 

 

Molnár János  

A polgármesteri jelentésben nem szerepel, de téma volt a hírközlő szerveknél, hogy a Polgári 

Vásárhelyi Pál Általános Iskolában Kovács Istvánné emléktábláját levették, majd visszatették. 

Bizonyos esetekben már tán kegyeletsértő üzenetváltások is történtek. Kérdezi, hogy ezzel mi 

most a helyzet? Volt abban része az önkormányzatnak, hogy kikerüljön a tábla, akkor még 

önkormányzati fenntartásban volt az iskola.  

 

Vincze Attila  

A Városgondnokság vezetőjétől kérdezné, hogy a szúnyogírtásnak látszik-e hatása?  

 

Tóth József  

Kérdezi, hogy a hernyóprobléma miképp látszik megoldódni? Tájékoztatásul elmondja, hogy a 

szúnyoggyérítés kapcsán a földi irtás folyamata is be fog következni június 30-án.  

 

dr. Faragóné Béres Edit  

Körülbelül 3 héttel ezelőtt jelzés érkezett felé, hogy Kovács Istvánné Marika emléktábláját 

eltávolították az általános iskola faláról. Ő ezen azért is háborodott fel, mert annak idején tagja 

volt annak a nevelőtestületnek, akik halála után kezdeményezték– Nagy Béla, Homolay Gyula, 

Bak Ferenc tanárokhoz hasonlóan – hogy az iskola auláját Kovács Istvánné aulájának nevezzék 

és kerüljön kihelyezésre egy emléktábla, melyen megtalálható az ő életútja. Évente a Vásárhelyi 
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napon a diákönkormányzat rendszeresen koszorút helyezett el és igyekeztek tovább ápolni és 

megismertetni a tanulókkal. Döbbenettel tapasztalta a tábla eltávolítását és többeket az oktatás 

területéről, hozzá közel álló szakembereket, illetve a családot megkeresve őket is értesítette. Ez 

egy szerdai napon történt, péntek délután már visszahelyezték az emléktáblát. Hivatalos 

információja nincs, hogy ki és miért helyezte vissza. Az ő szempontjából és a nevelőtestület 

véleménye alapján elérték a célt és a tábla visszakerült eredeti, méltó helyére. Mindazon által ezt 

a megtörtént esetet nem lehet meg nem történté tenni. Elgondolkodtató mindannyiuk számára és 

a ma élő pedagógusok számára is, hogy mikor kell véleményt nyilvánítani és mikor kell 

hallgatni. Olyan példaképet kell a gyerekek elé tenni, mint amilyen Kovácsné Marika volt. 

 

Csibi Lajos  

A szúnyogírtás hatása észrevehető volt, napközben kevesebb van, de árnyékos helyen és 

napnyugtakor vannak, újabb generáció kell ki. Újabb védekezéssel lehet ezen sokan csökkenteni, 

jó lenne egy újabb légi irtás, de most a napokban földi permetezés lesz. 

A hernyók kapcsán a bebábozódás megkezdődött, így már nem is tudnak ellenük védekezni. 

Kora tavasszal meg fogja rendelni a vegyszert és lefújják a tölgyerdőt, remélik, hogy ezzel 

megszűnik azon a részen az invázió.  

 

Tóth József  

A szúnyoggyérítés a Katasztrófavédelem feladata, ők szervezik országosan az irtást. Saját 

hatáskörű intézkedéssel próbálták tompítani a lakossági jelzéseket. Egy ilyen belterületi irtás 

1.600e Ft-ba kerül, sok más helye lenne az összegnek, de mikor szükséges megpróbálják a 

forrást megteremteni. 

 

Vélemény, javaslat 

 

Tóth József  

Kéri a Képviselő-testület tagjait, hogy aki egyetért az előterjesztésben szereplő határozati 

javaslatban foglaltakkal, kézfeltartással szavazza meg. 

 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül elfogadta. A szavazásban 9 fő vett részt. 

 

98/2021. (VI. 24.) határozat 

 

Polgár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a lejárt 

határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és a két ülés 

közötti időben történt fontosabb eseményekről szóló polgármesteri 

jelentést, melyet a bizottsági elnökök tájékoztatójával együtt elfogadott. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Tóth József polgármester 

    dr. Sivák Anita jegyző 
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2./ napirend 

Javaslat Polgár Város Önkormányzata 2021. évi költségvetéséről szóló 7/2021.  

(III. 4.) önkormányzati rendelet módosítására  

 

Csépányiné Bartók Margit kiegészítése  

Elmondja, hogy a bizottsági üléseken elhangzott módosításokat átvezették.  

 

Struba József 

A Humánfeladatok és ügyrendi bizottság a rendelet-tervezetet elfogadásra javasolja. 

 

Vincze Attila 

A Pénzügyi és gazdasági bizottság a rendelet-tervezetet elfogadásra javasolja.  

 

Kérdések, válaszok 

 

Vélemény, javaslat  

 

Tóth József 

Mivel az előterjesztéshez kérdés, hozzászólás nem volt kéri a Képviselő-testület tagjait, hogy aki 

egyetért a rendeletben foglaltakkal, az kézfeltartással szavazza meg.        

 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül elfogadta. A szavazásban 9 fő vett részt. 

 
Polgár Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

13/2021. (VI. 25.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló  

7/2021. (III.4.) rendelet módosításáról 

 

 

Polgár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) bekezdésében 

meghatározott eredeti jogalkotói hatáskörében, az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés f) pontjában 

meghatározott feladatkörében eljárva, Polgár Város Önkormányzat Képviselő-testületének az 

önkormányzat és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 16/2019. (X.24.) önkormányzati 

rendelet 5. számú mellékletében biztosított véleményezési jogkörében eljáró Polgár Város 

Önkormányzatának Pénzügyi és gazdasági bizottsága, valamint Humán feladatok és ügyrendi bizottsága 

véleményének kikérésével a következőket rendeli el: 

 

1. § 

 

Az önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 7/2021.(III.4.) önkormányzati rendelet (a 

továbbiakban: Rendelet) 3. §-a helyébe az alábbi rendelkezés lép:  

 

„3. § A képviselő-testület a települési önkormányzat 2021. évi összesített költségvetésének bevételi fő 

összegét 2.554.722.525 Ft-ban állapítja meg (1. sz. melléklet). Ebből az önkormányzat költségvetési 

támogatásának működési célú összege 644.850.394 Ft, felhalmozási célú összege 117.188.994 Ft. 

(A fenti bekezdésben megállapított bevételi főösszeg forrásonkénti, illetve működési és felhalmozási cél 

szerinti részletezését az 1. melléklet tartalmazza.)” 

 

2. § 

 

A Rendelet 4. §-a helyébe az alábbi rendelkezés lép:  

 

„4. § A képviselő-testület a települési önkormányzat 2021. évi összesített költségvetésének kiadási fő 
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összegét 2.554.722.525 Ft-ban állapítja meg. (Az (1) bekezdésben megállapított kiadási főösszeg kiemelt 

előirányzatonként, illetve működési és felhalmozási cél szerinti részletezését az 1. melléklet 

tartalmazza.)” 

 

3. § 

 

A Rendelet 5. § (1) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

 

„5. § (1) A települési önkormányzat összevont, 2021. évi működési és fenntartási kiadási előirányzatait a 

képviselő-testület az alábbiak szerint szabályozza: 

 

 Működési előirányzatok összesen 1.862.959.163 Ft 

 

Ezen belül: 

 

a) személyi jellegű kiadások: 780.980.730 Ft 

b) munkaadókat terhelő járulékok és szoc.hj.adó: 107.332.859 Ft 

c) dologi jellegű kiadások és egyéb folyó kiadások: 647.972.866 Ft 

d) működési célú átadott pénzeszközök: 165.325.270 Ft 

e) egyéb működési célú kiadások 128.275.983 Ft 

 - ebből: tartalékok: 128.275.983 Ft 
f) ellátottak pénzbeli juttatásai: 33.071.455 Ft 

4. § 

 

A Rendelet 6. § (1) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

 

„6. § (1) Az önkormányzat összevont felújítási és felhalmozási kiadásainak összege:     662.889.199Ft 

  

Ezen belül:  

 

a) a beruházási kiadások: 593.279.058 Ft  

b) a felújítások:     53.924.346 Ft  

c) az egyéb felhalmozási célú kiadások előirányzata:     15.685.795 Ft  

 - ebből lakáshoz jutás támogatására fordítható kiadások        15.000.000 Ft  
 

 

5. § 

 

A Rendelet 7. § (2) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

 

„7. § (2) Az önkormányzat összesített tartaléka: 

a) általános tartalék:          6.091.967 Ft 

 általános tartalék az EU projektek megvalósítására:    21.623.283 Ft 

b) céltartalékok:                   100.560.733 Ft 

 

 

6. § 

        

A Rendelet 8. § (1)-(2) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

 

„8. § A települési önkormányzat költségvetési hiánya, finanszírozásának módja   

 

(1) 

I. Működési célú költségvetési bevételek összesen: 1.582.733.262 Ft 

 Működési célú költségvetési kiadások összesen: 1.862.959.163 Ft 

 Működési célú költségvetési egyenleg: -280.225.901 Ft 
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II. Felhalmozási célú költségvetési bevételek összesen:      138.344.161 Ft 

 Felhalmozási célú költségvetési kiadások összesen:  662.889.199 Ft 

 Felhalmozási célú költségvetési egyenleg: - 524.545.038 Ft 

   

III. Működési célú finanszírozási bevételek összesen: 377.923.177 Ft 

 Működési célú finanszírozási kiadások összesen: 24.874.163 Ft 

 Működési célú finanszírozási egyenleg: 353.049.014 Ft 

   

IV. Felhalmozási célú finanszírozási bevételek összesen: 455.953.684 Ft 

 Felhalmozási célú finanszírozási kiadások összesen: 4.000.000 Ft 

 Felhalmozási célú finanszírozási egyenleg:  451.953.684 Ft 

   

 Az önkormányzat költségvetési egyenlege összesen:    - 804.770.939 Ft 

  - ebből működési célú hiány: - 280.225.901 Ft 

  - ebből felhalmozási célú hiány: - 524.545.038 Ft 

   

(2) A hiány finanszírozásának módja:  

  - belső finanszírozású: működési célú pénzmaradvány:      349.049.014 Ft 

  - belső finanszírozású: felhalmozási célú pénzmaradvány:      343.290.843 Ft 

  - külső finanszírozású: felhalmozási célú hitelfelvétel: 112.662.841 Ft 

 

7. § 

 

A Rendelet 9. § (1) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

 

„9. § (1) A Képviselő-testület Polgár Város Önkormányzata és intézményei létszámkeretét az alábbiak 

szerint állapítja meg: 

 

− Tervezett létszám 2021. évre:     

 

             160,00 fő 

− Közfoglalkoztatottak éves létszáma:                    161,75 fő 

− Megváltozott munkaképességű foglalkoztatottak létszáma:  

  

                 7,50 fő  

8. § 

 

A Rendelet 14. § (1) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

 
„14. § (1) A települési önkormányzat költségvetési szerveinek intézményfinanszírozását a Képviselő-

testület 730.145.707 Ft-ban határozza meg. (Intézményenkénti részletezése az 1. mellékletben található.) 

 

 

9. § 

(1) A Rendelet 1, 2, 3, 5. számú mellékletei helyébe e rendelet 1, 2, 3, 4. sz. mellékletei lépnek.  

 

(2) Ez a rendelet kihirdetését követő napon lép hatályba.  

 

 

Polgár, 2021. június 24.  

   

   

  

    

   Tóth József      dr. Sivák Anita 

  polgármester              jegyző   

 

 



10 

 

 

3./ napirend 

Beszámoló a PÉTEGISZ Zrt. 2020. évi tevékenységéről 

 

Tóth József kiegészítése 

Minden évben a gazdasági társaságok beszámolnak a képviselő-testület felé az előző évi 

munkáról, így van ez esetben is. Nagyon különleges évet élt meg a Szakellátó Központ, egyfelől 

a járvány miatt, másfelől 10 éve működik az intézmény és ez az időtáv már olyan, hogy egy 

értékelésre ad lehetőséget, ünnepi pillanatokra és elismerésekre. Harmadik körülmény pedig a 

vezetőváltás, Kiss Ilona a korábbi vezető február végén jelezte, hogy máshol folytatja és a 

tulajdonos 8 önkormányzat vezetése felelősen viselve a problémát megoldást talált dr. Pásztor 

Ibolya személyében.  

 

dr. Pásztor Ibolya  

Március 29-e óta látja el a vezetői feladatokat. A képviselő-testület előtt lévő anyag a 2020. évről 

szól és igazán különleges év volt az ország életében a koronavírus elleni védekezésben az 

egészségügyet specifikusan érintett. A Pétegisznek a korábbi stratégia céljait félre kellett tenni, 

rugalmasan és azonnali válaszokkal kellett reagálni a napról-napra felmerülő körülményekre.  Ez 

személyi kérdésekben, járványügyi kérdésekben is felmerül. Azt gondolja, hogy jól vette az 

akadályt az intézmény is, de megváltozott a működésük. Három nagy területre tagolható az 

intézmény, járóbeteg szakellátás, otthoni szakápolás és az egészségfejlesztési iroda, a prevenció. 

Mindegyik visszaszorult vagy formálódott. A polgári szakellátó nem zárt be, több intézménnyel 

ellentéteben, viszont korlátokba ütköztek az ellátást igénybe vevők.  

Humánerőforrás probléma is felmerült mikor a 65 év feletti kollegákat nem engedték dolgozni és 

egyre több volt az utasítás, aminek egyik napról a másikra kellett eleget tenni. A visszajelzések 

vegyesek, de azt gondolja, hogy jól vetette az akadályokat intézmény. Ha a gazdasági mutatókat 

nézik akkor pozitív eredménnyel zárult az év. 10 éves az intézmény ez már többedik év mikor 

pozitív eredményről lehet beszámolni. Remélik, hogy a jövő évben sem lesz másként.  

Elkezdődött az egészségügyi rendszer átalakítás is, ez is felgyorsította a korábban elindult 

folyamatot.    

 

Struba József 

A Humánfeladatok és ügyrendi bizottság a határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

 

Vincze Attila 

A Pénzügyi és gazdasági bizottság a határozati javaslatot elfogadásra javasolja.  

 

Sánta József  

A Polgári Idősügyi Tanács a határozati javaslatot elfogadásra javasolja. Javasolják, hogy a 

képviselő-testület ismerje el a Pétegisz dolgozóinak munkáját. 

 

Kérdések, válaszok 

 

Struba József 

Elhangzott a felvetésben, hogy az egészségügyi rendszer átalakításra kerül, mely folyamatban 

van. Kérdezi, hogy az átalakítás alapvetően mennyiben érinti azt, hogy minél többféle szakorvosi 

ellátás maradjon, növekedjen és minél rövidebb várakozási idővel, minél színvonalasabban. 

Ebben történik-e változás? Az egészségügyi rendszer átalakítása mennyiben érinti a Járóbeteg 

Szakellátónkat? Reménykedjünk, hogy az önkormányzatok fogják továbbra is irányítani?  
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Kovácsné Hamar Éva 

Kérdezi, hogy jelenleg is kint kell várakozni a betegeknek? Ha igen lehet-e humánus megoldást a 

melegre tekintettel? 

 

dr. Pásztor Ibolya  

Előttük nem ismert az átalakítási iránya, azt látja, hogy beindultak a folyamatok, de nem látják a 

célokat. Az egészségügyi szolgálati jogviszonyról szóló törvény hatályos lett március 1-jével, 

ennek vannak mérhető „eredményei”, a szakorvosoknak korlátozták azt a munkaidőt, amit 

vállalhatnak, és ez humánerőforrás hiányt generál és várakozási idő hosszabbodást.  

Az intézményben jelenleg a kardiológia az, ahol kevesebb óraszámmal tudnak lenni, dolgoznak 

azon, hogy ezek az üres órák szakorvossal feltöltésre kerüljenek.  

Az, hogy önkormányzati tulajdonban marad-e vagy államosítják, erről nem tudnak, az tény, hogy 

a veszélyhelyzet hozott olyan utasítást, hogy a szakmai irányítást átadta a megyei irányító 

intézményhez, a Debreceni Egyetem Klinikai Központjához. Azt tapasztalják, hogy a központ 

nem él ezzel jogával és nem avatkoztak be a működésükbe. Változás még nem történt, hogy mit 

hoz a jövő nem tudják. A cél a színvonal tartása. A kinti várakozás kapcsán, a járványügyi 

szabályok betartása mindenki számára kötelező és már lassan oldódnak a szabályok, az 

enyhítések, minden szakrendelés üzemel, de a 1,5 méter távolság tartása és a triázsolás 

érvényben van. Annyi könnyítés van, hogy a kérdőíves kikérdezés már kimarad, de hőmérőznek 

és a maszk használata kell. Annak érdekében, hogy ne legyen zsúfoltság vannak az időpontok és 

a kísérő nélkül érkezés. Folyamatosan monitorozzák, hogy mennyire zsúfolt az épület, de nem 

jellemző a kinti várakoztatás.  

 

Vélemény, javaslat  

 

Tóth József 

Kéri a Képviselő-testület tagjait, hogy aki egyetért a határozati javaslatban foglaltakkal, az 

kézfeltartással szavazza meg.        

 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül elfogadta. A szavazásban 9 fő vett részt. 

 

99/2021. (VI. 24.) határozat 

 

Polgár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta 

a PÉTEGISZ Nonprofit Zrt. tevékenységéről szóló beszámolót és 

az alábbi határozatot hozza: 

 

1. A Képviselő-testület a PÉTEGISZ Nonprofit Zrt. 2020. évi 

beszámolóját elfogadja. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Tóth József polgármester 

 

 

A Polgári Idősügyi Tanács javaslatát teszi fel szavazásra.  

Kéri a Képviselő-testület tagjait, hogy aki egyetért a javaslattal, az kézfeltartással szavazza meg.        

 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül elfogadta. A szavazásban 9 fő vett részt. 
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100/2021. (VI. 24.) határozat 

 

Polgár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta 

a PÉTEGISZ Nonprofit Zrt. tevékenységéről szóló beszámolót és a 

Polgári Idősügyi Tanács kezdeményezésére az alábbi határozatot 

hozza: 

 

1./ Polgár Város Önkormányzatának Képviselő-testület kifejezi 

elismerését a Pétegisz Nonprofit Zrt. működésének 10 éves 

évfordulója kapcsán és egyben köszönetet mond a Járóbeteg 

Szakellátó Központban dolgozó valamennyi egészségügyi 

dolgozónak a gyógyító, megelőző tevekénységéért.  

 

 

4./ napirend  

Javaslat a „sürgősségi alapellátási ügyelet” megszervezésére vonatkozó megállapodás 

megkötésére az Országos Mentőszolgálattal 

 

Tóth József kiegészítése  

Elmondja, hogy mindkét bizottság tárgyalta az előterjesztést, ugyanakkor azóta történtek 

pontosítások. A mai napon tárgyaltak az Országos Mentőszolgálat megyei vezetőivel, ott olyan 

pontosításokat és egyértelműsítést kaptak, amely értelmében a kiosztott írásos anyag több ponton 

korrigálásra került. Kiosztásra kerül a módosított előterjesztés.  

Évek óta problémát jelentett az önkormányzatok számára a kötelezően előírt feladatok 

teljesítésében az orvosi ügyeleti ellátás működtetése, finanszírozása. Évek óta jelzik az 

önkormányzatok, hogy nem elegendő a központi támogatás. Évek óta több millió forinttal kellett 

az összeállt 6 önkormányzatnak ezt megtámasztani, és közös akarattal működtetni. Az elmúlt 

években finanszírozási probléma volt, de később humánerőforrás kérdéssé is vált, nincsenek 

olyan orvosok, akik ebben szívesen részt tudnának venni, ezért úgy csúcsosodott ki, hogy a 

háziorvosok jelezték a problémát. Elkezdtek más alternatívákat is vizsgálni.  

Az ország 19 megyéje közül, most egy megyét kiválasztottak, ahol kísérleti, pilot programként a 

feladatellátás új struktúráját indítják el, a mentőszolgálaton keresztül látják el a feladatot, az 

önkormányzatok kérésére. Az önkormányzatoknak így lehetősége nyílik július 1-jétől egy évre, 

arra, hogy a mentőszolgálat kezdeményezze az ügyeleti ellátás teljesitését, ezzel tehermentesül 

az önkormányzat. A mentőszolgálatnál rendelkezésre állnak a kapacitások, ami jobbá, 

megbízhatóbbá teszi az ellátást. Továbbra is lesz ügyelet, ugyanazon a helyszínen. A feladat nem 

változna, el kell látni a betegeket a háziorvosi rendelésen túli időszakban.  

Ami a lényeges kérdés, hogyan fog a megyében működni.  10 járásban, minden járás székhelyén 

meglesz az ügyelet, amihez csatlakozik a 11 orvosi ügyeletet működtető település. 21 pont 

marad. Megállapodtak, hogy ki mit vállalna a folyamat sikeressége érdekében. Az 

önkormányzatot továbbra is megilleti a NEAK finanszírozás, ebből kell a karbantartási 

igényeket, közüzemi díjakat fedezni. Marad az önkormányzat tulajdonában az épület, az 

eszközök, melyet odaadnak használatra.  A humánerőforrást a mentőszolgálat biztosítja.    

Arra törekednek, hogy anyag kötelezettségvállalást tesznek, hogy tudjon sikeresen menni a 

projekt, addig a mértekig amíg a NEAK lefinanszírozza.  

Szeretnék, hogy ebből a feladatellátási átrendezésből az érintettek, a polgáriak, semmit ne 

érzékeljenek, sőt szakszerűbb, azonnali ellátást kapjanak. Az elérhetőségeket fenntartják, de 

megvan az új telefonszám is 52/506-303.  

Azok, akik orvosként, asszisztensként, gépkocsivezetőként részt vettek az ellátásban, őket a 

mentőszolgálat várja, hogy velük munkajogi kapcsolatban, továbbra is részt vegyenek az 

ellátásban, de ez nem kötelező. 
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A járási székhelytelepüléseken 0-24 órában, a településeken a megszokott módon a rendelési 

időn túl. Előnyösebb lehet a betegellátás, magasabban képzett mentőstisztek és szakápolók 

állnak majd rendelkezésre, azonnal tudnak segítséget kérni.  

Az önkormányzat kezdeményezi, hogy kössék meg az együttműködési megállapodást a 

mentőszolgálattal és legyenek részesei ennek az egy évre szóló mintaprojektnek, ebben a másik 

5 település is egyetért és az előterjesztést ők is elfogadják. 

 

Struba József  

Lehetőségük volt megismerni a témát és a bizottsági üléshez képest alapvetően két téma van a 

határozati javaslatban, ami nem szerepelt a bizottság előtt. Az hitték, hogy hosszabb távon 

történik majd, de most 1 évre kötünk. Az érintett épület és rezsiköltségei, valamint a 

karbantartások költségeit az önkormányzatok viselik a NEAK finanszírozás által biztosított 

forrás erejéig. Bíznak benne, hogy a legalább lesz az ellátás, mint volt vagy még jobb. A 

Humánfeladatok és ügyrendi bizottság a határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

 

Vincze Attila 

Elvi ellentétet nem képvisel az anyag, a bizottsági ülésen még úgy beszélték, hogy a 

mentőállomásé lesz a rezsiköltség. 

A Pénzügyi és gazdasági bizottság a határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

 

Tóth József  

A NEAK finanszírozás erre van, annak erejéig biztosítják. Bizonyítani kell, hogy a rendszer így 

hatékonyabb és ha beigazolódik akkor rendszerszinten beilleszteni. 

 

Struba József 

Az uniós cél kettős, az egyik, hogy maradjon meg legalább ez a színvonal, illetve uniós béreket 

próbálnak biztositani. 

 

Kérdések, válaszok  

 

Molnár János  

A határozati javaslat 2. pontjában szerepel, hogy minden felszerelést átadnak. Kérdezi, hogy az 

ügyeleti gépjárművet is?   

 

Tóth József  

Nem, az nem az önkormányzaté.  

 

Molnár János  

A Kiss E. u. 8. szám a régi orvosi rendelő és a mentőállomás is. Nem lesz ez zavaró pályázatnál 

esetleg, nem kellene leválasztani, megosztani?   

 

Tóth József  

Nem, mert önkormányzati tulajdonban marad, csak használatba adják. 

 

dr. Hatvani Zsolt  

Az önkormányzat köti a szerződést az országos mentőszolgálattal, a mentőszolgálat amennyiben 

megtud állapodni a háziorvosainkkal, akkor velük ő köti a szerződést. Van-e az 

önkormányzatnak feladata, a háziorvosok értesítve lettek-e?  
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Tóth József  

Úgy tudja, hogy az érintett háziorvosok kedden megkapták a tájékoztatást és ők el fogják 

dönteni, hogy ilyen feltételekkel részt kívánnak-e venni, finanszírozás tekintetében kedvezőbb 

feltételekkel.  

 

Struba József  

Ammenyiben több finanszírozás szükséges, azt az önkormányzatnak kell pótolni.  

 

Tóth József  

Eddig a bérek voltak a nagyobb tételek.  

 

Csépányiné Bartók Margit  

Az I. félév még a meglévő konstrukcióban történt, arányosan már jelentkeztek fizetési 

kötelezettségek az önkormányzatok részéről, már hozzátettek 7 millió Ft-ot, lakosságszám 

arányosan. A II. félévben az orvosok díját és a gépjárművet már nem kell fizetni.  

 

Mecsei Dezső  

Ő bizakodó a konstrukció működésében, ha most helyre kerül akkor hosszútávon működhet.  

 

Tóth József 

Kéri a Képviselő-testület tagjait, hogy aki egyetért a határozati javaslatban foglaltakkal, az 

kézfeltartással szavazza meg.        

 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül elfogadta. A szavazásban 9 fő vett részt. 

 

101/2021. (VI. 24.) határozat 

 

Polgár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 

Javaslat a „sürgősségi alapellátási ügyelet” megszervezésére vonatkozó 

megállapodás megkötésére az Országos Mentőszolgálattal szóló 

előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 

 

1./ Polgár Város Önkormányzata a Polgár, Kiss Ernő u. 8.sz. alatt 

működő orvosi ügyeleti feladatok ellátása érdekében - 2021. július 

1-jétől 2022. június 30.-ig terjedő időszakra vonatkozóan - 

együttműködési megállapodást kíván kötni az Országos 

Mentőszolgálattal. 

 

2./ A Képviselő-testület a feladat ellátásához szükséges ingatlant, 

valamint a meglévő berendezéseket, felszereléseket, szakmai 

eszközöket az Országos Mentőszolgálat részére  az együttműködési 

megállapodás időtartamára térítésmentesen használatra átadja. 

             

3./ Az érintett épületrész rezsiköltségeit, valamint a karbantartási 

költségeket az önkormányzatok viselik a Nemzeti 

Egészségbiztosítási Alapkezelő által biztosított forrás erejéig. 

 

4./ A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az orvosi 

ügyelet folyamatos ellátásához kapcsolódó intézkedések 

megtételére, valamint az Országos Mentőszolgálattal megkötendő 

együttműködési megállapodás aláírására.  
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Határidő: értelemszerűen  

Felelős: Tóth József polgármester 

 

 

Szünet  

 

 

5./ napirend 

Beszámoló a Napsugár Óvoda és Bölcsőde 2020/2021-es nevelési év feladatainak 

végrehajtásáról és tájékoztató a 2021/2022-es nevelési év beindításáról 

 

Tóth József kiegészítése  

Elmondja, hogy minden évben tárgyalják ezt az előterjesztést.  

 

Peténé Molnár Éva  

A beszámoló elég részletes. Nagyon nehéz évet zárt az óvoda valamennyi érintettje a vírus elleni 

védekezés és az egészségmegőrzés érdekében szigorú szabályok szerint szervezték a munkát. 

Ezek a szabályok elsősorban a szülőket és munkatársakat érintette. Ezúton is köszönet a 

szülőknek, hogy segítették a munkájukat. Ez a gyermek egészsége és a tágabb környezete miatt 

volt szükséges. Ez a belső életüket nem befolyásolhatta a 2020/2021 nevelési évre tervezett 

célokat, feladatokat igyekeztek teljesíteni és tevékenykedő, élményt nyújtó és tehetséggondozást 

biztosító nevelést folytatni.  

 

Struba József 

Az óvodai értekezleten számot adtak a munkáról, ezen a programom két bizottsági tag is jelen 

volt Kovácsné Hamar Éva és Kurucz Gábor Csabáné, akik tudomása szerint jó élménnyel jöttek 

el. A bizottság egyetért a 11 csoport jóváhagyásával, valamint számolva a gyermeklétszám 

növekedésével az esetleg csoportlétszám 20%-kal történő emelésével. A Humánfeladatok és 

ügyrendi bizottság a határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

 

Kérdések, válaszok 

 

Vélemény, javaslat  

 

dr. Faragóné Béres Edit  

A június 17-ei nevelési értekezleten ő is részt vett és megismerhették az óvoda 2021/2022 

nevelési év előkészítését. Tartalmas és mindenre kiterjedő beszámolót hallhattak. Ebből egy pár 

elemet kiemelne. Mindamellett, hogy az integrált nevelést felvállalja, ezen belül a SNI-s és 

hátrányos helyzetű gyerekek ellátását próbálja szakember szempontjából is biztositani az óvoda, 

ezek speciális szakemberek hiányszakmaként jelentkeznek. Mindezek mellett nagy figyelmet 

fordítanak a tehetséggondozásra, tánc, foci, kézműves foglalkozás, ökomanók csoport 

működtetésével próbálja a tehetségeket kibontakoztatni. Nagyon nehéz körülmények között 

végezték a munkájukat, hiszen több csoport is karanténba került, pedagógusok betegedtek meg, 

nem tudtak olyan kontaktot létesíteni a családokkal, mint ami megszokott volt, például az óvodai 

betekintő megszervezését de keresték a lehetőségeket, amivel a szülőket el tudják érni. Ezáltal is 

arra biztassák a szülőket, hogy a Napsugár Óvodát írassák be a gyerekeiket.  

Természetesen tevékenykedtetve fejlesztik a gyermekeket, kiemelkedő a gyermekvédelmi 

területen végzett munkájuk. Jövőbe mutató gondolatokkal zárták az évet, ami neki tetsző volt. 

Amiben hangsúlyozták az értékek megőrzését, a korszerű módszerek támogatását és a 

hagyományok ápolását. Ha ez mind megvalósul, akkor eredményesen dolgoztak.  



16 

 

 

Az intézményvezető a tiszta csoportokra törekszik, ez látja az elmúlt nevelési év munkájában. 

Örömmel vette, hogy ezen dolgoznak, remélik, hogy több óvodás lesz. Tudjuk, hogy az óvodás 

korú lakosok száma emelkedett, a táblázatban látszik, hogy a 2020/2021 évben 40 fő hiányzott 

az óvodából, a következő nevelési évben már csak 13 fő. Gratulál az elvégzett munkához.  

 

dr. Hatvani Zsolt  

A nevelőszülőkhöz került gyerekeket jobban ellenőrzik a hatóságok. Kérdezi, hogy itt is nagyon 

sűrű a hiányzás vagy ha nem gyakori akkor a felzárkóztató programmal hamarabb egységes 

szintre lehet a gyerekek hozni?  

 

Peténé Molnár Éva 

Olyan szinten, hogy járnak óvodába a felzárkóztatás nem okozna gondot, inkább az okoz 

nehézséget és van szükség nagyobb ráhatásra és időre, mert ezek a gyerekek mire kikerülnek egy 

családból, illetve ideiglenes elhelyezésből bekerülnek egy újabb családba olyan sérülésen 

mennek keresztül, mentálisan annyira hátrányos helyzetbe kerülnek, hogy a fejlesztő munka 

valóban kifejthető és folyamatos lehet, de nagyon sok időt vesz igénybe.  

 

Kovácsné Hamar Éva 

Egyetért az alpolgármester asszony értékelésével. Köszöni, hogy ott lehetett az értekezleten 

nagyon családias volt, az óvoda minden dolgozója részt vett. Az intézményvezető beszámolója 

mindenre kiterjedő volt és látszott a színvonalas munka. Jól vették az akadályokat a 

járványhelyzetben, megtalálták az új lehetőségeket. Elismerése az egész testületnek és további 

eredményes munkát kíván.   

 

Tóth József 

Érzékelték néhány éve, hogy a csoportokban – 9 db – bár a törvény megadja a lehetőséget, hogy 

eltérjenek az optimális létszámtól, ami 25 fő, de 28 fős csoportokban nem tudták azt az ellátást, 

fejlesztést megkapni, ami 24 főre van kalkulálva. Ezért úgy döntöttek, hogy bővítik az óvodai 

kapacitást. Ez megtörtént 2 új csoport létesítésével és azt az aggodalmukat, hogy az lenne 

kívánatos, hogy optimális létszámmal legyen teljes, az megvan. A város gyereklétszáma ehhez 

rendelkezésre áll, ebből az anyagból azt látja, hogy ez teljesülni látszik. A rövidtávú cél teljesült, 

hogy a csoportok töltve és egyensúlyi intézményi költségvetést hozhat létre.  

 

Kéri a Képviselő-testület tagjait, hogy aki egyetért a határozati javaslatban foglaltakkal, az 

kézfeltartással szavazza meg.        

 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül elfogadta. A szavazásban 9 fő vett részt. 

 

102/2021. (VI. 24.) határozat 

 

 Polgár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Napsugár 

Óvoda és Bölcsőde 2020/2021-es nevelési év feladatainak végrehajtásáról és a 

2021/2022-es nevelési év beindításáról szóló előterjesztést és az alábbi határozatot 

hozta. 

 

1./  Polgár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Napsugár  Óvoda 

és Bölcsőde 2020/2021-es nevelési év feladatainak végrehajtásáról szóló 

beszámolót az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 
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2./  A Képviselő-testület  a 2021/2022-es nevelési évben a Napsugár Óvoda és 

Bölcsődében indítható óvodai csoportlétszámot   11 csoportban  hagyja 

jóvá. 

 

3./  A Képviselő-testület a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. tv. 25. 

§ (7) bekezdésében foglalt jogkörében engedélyezi  a Napsugár Óvoda és 

Bölcsőde intézményben a 2021/2022-es nevelési évben a csoportlétszám 

maximális férőhelyének 20 %-kal  történő növelését. 

 

 Határidő:    2021. szeptember 1. 

 Felelős:      Tóth József polgármester 

             Peténé Molnár Éva intézményvezető 

 

 

6./ napirend 

Tájékoztató a civil és sportszervezetek 2020. évi tevékenységéről 

 

Struba József 

Az első napirendi pontnál jelezte, hogy ezen napirendi pontnál kíván tájékoztatást adni a 2021. 

évi önkormányzati támogatási keret felosztásáról. A bizottság azt állapította meg, hogy 

összességében eredményesen működtek a szervezetek, egészen addig amíg működhettek. Az 

elszámolásra az jellemző, hogy megfelt az elvárásnak, minden egyes szervezet megfelelő 

tájékoztatást adott a tevékenységéről. A pandémiás időszakban is voltak olyan szervezetek, akik 

igyekeztek a maguk módján a járványügyi szabályokat betartva munkálkodni a közösségért. A 

Polgári Önkéntes Tűzoltó Egyesület a fertőtlenítésben vett részt, a Polgárőr egyesületnél is 

fokozott igénybevétel volt, a Polgáriak Polgár Város Közéletéért Egyesület is igyekezett mindent 

megtenni, például húsvét alkalmából a tojásfákat csináltak, ruha- és vetőmagosztást tartottak.  

A 2021. évi költségvetés elfogadásakor a szervezetek támogatására ugyanannyit terveztek, mint 

az előző évben. Sajátságos döntéshozatalban polgármesteri döntések voltak. 

A Polgári Városi Sportegyesület április hónapban kért támogatást, tekintettel arra, hogy náluk a 

bajnoki mérkőzések márciusban megkezdődtek.  

A többi szervezet is benyújtotta igényét, tekintettel arra, hogy az év első felében nem lehetek 

közösségi programok szervezni, a megállapított támogatási összeg felét kapják meg, a 

fennmaradó pedig céltartalékba kerül a döntés meghozataláig. Miután céltartalékban van, ha 

olyan körülmény adódik újabb kérelemmel lehet élniük.  

Ismerteti a felosztást: 

 
Sportszervezet megnevezése      Támogatási összeg  

  Polgári Vízi Sportegyesület     223.500 Ft      

  FUKU-DO Sportegyesület     300.000 Ft     

  Összesen:         523.500Ft 

 

Civil szervezet megnevezése         Támogatás összege   

Polgári Önkéntes Tűzoltó Egyesület    200.000 Ft 

Polgári Polgárőr Egyesület                  250.000 Ft  

Élet Virága Egészségvédő Egyesület    150.000 Ft 

Polgári Őszi rózsa Nyugdíjas Egyesület    100.000 Ft  

Polgáriak Polgár Város  Közéletéért és 

Fejlődéséért Egyesület                  150.000 Ft 

Polgári Lokálpatrióta Mozgalom Egyesület              324.500 Ft 

Polgári Roma Hagyományőrző Zene- és Tánc Egyesület               75.000 Ft  

Összesen:                1.249.500 Ft 
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A Humánfeladatok és ügyrendi bizottság a határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

 

Vincze Attila 

A Pénzügyi és gazdasági bizottság a határozati javaslatot elfogadásra javasolja.  

 

Kérdések, válaszok 

 

Vélemény, javaslat  

 

Kovácsné Hamar Éva 

Az összes szervezet közül egy van, aki többet kapott, mint amennyit az előző évben, ez a 

Polgáriak Polgár Város Közéletéért és Fejlődéséért Egyesület. Ő ezzel egyetért, a kis közöség 

nagy fejlődésen ment át, jól megtalálják a lehetőségeket, amivel a közösségért tudnak tenni. 

Elhangzott, hogy a húsvéti díszítéshez rengeteg tojást megfestettek, illetve rendszeresen ruha és 

vetőmagosztást tartanak.  

 

Béke László 

A sportegyesületek támogatásfelosztása kapcsán ő sajnálja, hogy ez a döntés született, hogy a 

sportegyesületeket egymástól elkülönítve, más mércével kezelte, mert a sport és a vírus elleni 

védekezés ugyanazon szabályokat jelentette minden sportágra vonatkozóan.  2020. május 11-től 

megengedett volt a sportolás a versenyengedéllyel rendelkező sportolók részére. Amatőr 

sportolóknak valóban nem volt megengedett a sportolás. Ettől függetlenül azok a 

sportegyesületek, illetve civilszervezetek, akik saját infrastruktúrával, ingatlanvagyonnal a 

működésükhöz szükséges eszközállománnyal rendelkeznek, annak van egy fenntartási költsége.  

Ő azt gondolja, hogy az az 523e Ft, ami a két sportegyesülettől el lett véve nem ez váltaná meg a 

város költségvetését. Egyenlő mércével kellene mérni. Ő is dolgozik a sportban és megélte ezt 

annál a városnál, ahol dolgozik. 

 

Tóth József 

Béke László meglátására, ez a konstrukció, a szervezetek számára elkülönített céltartalék, annak 

felhasználási folyamata nem a költségvetést befolyásoló tétel. Hanem elvi. Azt ő vitatná, hogy 

minden kérelmezőt azonos módon kellene megítélni. Volt olyan sporttevékenység, amely 

járványhelyzet közepette is bajnokságban szerepelt. Vagy odaadják időben a támogatás, vagy a 

szervezet nem létezik. Nem igaz ez minden egyesületre. Nem tud olyan egyesületről, akik a 

járványhelyzet közepette létezési problémával kellett volna, hogy az önkormányzat felé 

forduljon. Minden egyesület és civilszervezet egyformán fontos. A minimum elvárást, mint 

támogatott teljesítik, évente egy alkalommal kérik, hogy ezt a kérdést tárgyaló bizottság kérésére 

adják meg a szükséges információkat. Az elmúlt években jellemzően a tárgyalás során jelen 

voltak a szervezetek képviselői, vagy ha nem jelezték távolmaradásukat. Most azt a lehetőséget 

nem kapják meg, hogy tájékozódjanak vagy kérdezzenek, csak a támogatási igény jelenik meg. 

Elvárás lenne, hogy ezt a minimum feltételt teljesítsék. Az ő létük nem attól válik kérdésessé, 

hogy adtunk-e támogatást. 

 

Kéri a Képviselő-testület tagjait, hogy aki egyetért a határozati javaslatban foglaltakkal, az 

kézfeltartással szavazza meg.        

 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül elfogadta. A szavazásban 9 fő vett részt. 
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103/2021. (VI. 24.) határozat 

 

Polgár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 

„Tájékoztató a civil és sportszervezetek 2020. évi tevékenységéről” szóló 

előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 

 

1./ A Képviselő-testület a civil és sportszervezetek 2020. évi 

működéséről és a 2020. évben nyújtott támogatás elszámolásáról 

szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

                     Határidő: értelemszerűen 

                   Felelős: Tóth József polgármester 

 

 

Mecsei Dezső képviselő távozott az ülésről.  

 

 

7./ napirend 

Javaslat az I-Labor tudásközponthoz történő csatlakozásra 

 

dr. Faragóné Béres Edit kiegészítése  

Elmondja, hogy június 7-én Balmazújvárosban jártak az Ifjúsági Labor bemutatóján. Itt 

bemutatásra került egy program, mely több elemből áll, de a lényege, hogy játékosan, gyakorlati 

tevékenység közben fejleszti a gyerekek, fiatalok kreativitását és tanulási technikáját. 

Rendszerezésre neveli őket modern, informatikai, robotika eszközök használatával. A bemutató 

nagyon érdekes volt, a gyerekek szabadidejüket eltöltve, hasznosan tevékenykedve tanulnak.  

Olyan eszközt, tárházat bocsátanak a gyerekek rendelkezésére, amiben ők kiteljesedhetnek és 

érdekessé teszi számukra a munkát.  

A bemutató szerint Balmazújvárosban ez egy sikeres program, őket azért hívták oda, hogy 

megismertessék és hozzák el a program hírét és amennyibben a képviselő-testület nyitott rá 

kidolgozzanak egy programot a Kft. közreműködésével, amit Polgárra méreteznek. Ez készülne 

el december 31-ig, az önkormányzatot a dokumentum kidolgozása anyagilag nem érinti. 

 

Struba József 

A bizottsági ülésen részben kaptak választ a kérdésekre, melyek a személyi, tárgyi, technikai 

feltételek kapcsán hangzottak el. A határozati javaslatban is benne van, hogy egy 

szándéknyilatkozatról van szó a program megvalósulásához, a csatlakozáshoz. A polgári fiatalok 

részére ez nagyon érdekes dolog lehet. A Humánfeladatok és ügyrendi bizottság a határozati 

javaslatot elfogadásra javasolja. 

 

Vincze Attila 

A Pénzügyi és gazdasági bizottság a határozati javaslatot elfogadásra javasolja.  

 

Kérdések, válaszok 

 

dr. Hatvani Zsolt  

A dokumentáció elkészítéséhez a helyszínt nem most kellene megmondani?  
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Struba József  

Ez a kérdés elhangzott a bizottsági ülésen is és a mostani ismeretek szerint jó lenne, ha olyan 

választ kapnának, hogy nagyságrendileg miben lehet gondolkodni, mekkora négyzetméter igénye 

van? Egy biztos, hogy a 2021. évi költségvetést ez még nem érinti.    

 

Tóth József   

Elég sokat tudnak, de nem eleget, hogy felelős döntést hozzanak ebben a kérdésben. Amit a 

képviselői társai megkérdezték, azok az előttük álló időszak után válaszolhatók meg. Most arra 

tenne vállalást, hogy legyen lehetőségként a képviselő-testület számára megismerhető és ha 

megérintő őket akkor tovább mennek. Ez az I-Labor több témát és területet mutat meg, talán 

nyolcat is, de nem lehet mindegyiket, 2-3 elemet lehetne választani, amire igény és érdeklődés 

van. Arra adnak most lehetőséget, hogy egy bemutatóra kerüljön sor és utána tudnak további 

döntéseket hozni.   

 

Kovácsné Hamar Éva 

Kérne pár szót arról, hogy mit tapasztaltak, milyen helyszínen és hány fővel csinálták 

Balmazújvárosban?  

 

dr. Faragóné Béres Edit 

Körülbelül 8 programból álló elemet láttak, mely az Ifjúsági Ház aulájában és az emeleti részen 

helyezkedett el. Külön volt robotika és mechanika rész. Külön számítógépes, informatikai labor. 

Ezek külön asztalon voltak elhelyezve, elég nagy helyiségigénye van.  

Benne felmerült a kérdés, hogy ezek az elemek szétválaszthatóak-e? Erre még nem tudja a 

választ, lehet, hogy az a cél, mivel ifjúsági labor, hogy mind együtt legyen.  

Lehet, hogy Polgárának ajánlanák egy-két modellt, de ezt akkor fogják megtudni, ha eljönnek 

vagy elkészül egy terv. Balmazújvárosban, ami láttak, ott mérnökök végzik az oktatást, nem 

pedagógusok és gyerekek nem voltak jelen a bemutatón. Kb. 30 főt tudnak fogadni. 

 

dr. Hatvani Zsolt  

Kérdezi, hogy Balmazújvárosban stabilan működő labor van, vagy csak ideiglenes, bemutató 

volt?  

 

Tóth József  

Balmazújvárosnak volt egy csarnokszerű épülete, amely funkciójában az ottani döntéshozók úgy 

látták, hogy illeszthető ezzel az I-Labor elképzeléssel. Ők behozták a technikát és 

felszereléseket, amely ennek szükséges feltételei. Nagyon érdekes volt, vannak fotók és 

prezentáció is róla. Olyan technikákat mutatnak be, ami a gyerek érdeklődést felkelti.  

 

Vélemény, javaslat  

 

Tóth József 

Kéri a Képviselő-testület tagjait, hogy aki egyetért a határozati javaslatban foglaltakkal, az 

kézfeltartással szavazza meg.        

 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül elfogadta. A szavazásban 8 fő vett részt. 

 

104/2021.(VI.24.) határozat 

 

Polgár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta az I-Labor 

Tudásközponthoz történő csatlakozásra vonatkozó előterjesztést és az alábbi 

döntést hozta: 



21 

 

 

 

1. Polgár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete kinyílvánítja abbéli 

szándékát, hogy a Fejlett Stratégiai Tervezés Nonprofit KFT. által 

üzemeltetett I-Lab projekt megvalósításában részt kíván venni. 

 

2. Kapcsolattartónak felkéri dr. Faragóné Béres Edit alpolgármestert, aki 

vállalja, hogy a Fejlett Stratégiai Tervezés Nonprofit KFT-vel közösen a 

megvalósításhoz szükséges dokumentációt legkésőbb 2021. december 31-ig 

előkészíti.  

 

3. Felkéri a Polgármestert, hogy a stratégiai dokumentáció elkészülte után, azt a 

képviselő-testület elé terjessze. 

 

Határidő: folyamatos és 2021. december 31. 

Felelős: dr. Faragóné Béres Edit alpolgármester 

 

 

 

8./ napirend 

Javaslat a polgármester 2021. évi szabadság ütemezési tervének képviselő-testület általi 

megerősítésére 

 

dr. Sivák Anita kiegészítése  

A közszolgálati tisztviselőkről szóló törvény 225/A § (1) bekezdése alapján a polgármester 

tekintetében a képviselő-testület gyakorolja a munkáltatói jogokat. A 225/C. § (1) bekezdése 

szerint a főállású polgármesternek évi 25 munkanap alapszabadság és 14 munkanap 

pótszabadság jár, ezt a képviselő-testületnek február 28-án kell jóváhagynia. Idén még a 

képviselő-testület nem ülésezhetett, azonban tájékoztatásként megküldték, amit most a 307/2021. 

(VI.5.) Korm. rendelet szerint megerősíteni szükséges, ezért terjesztették be.  

 

Tóth József 

A veszélyhelyzet fennállása okán polgármesteri döntésként kellett elfogadnia. Ez megtörtént, 

most a képviselő-testület jóváhagyása szükséges, még módosítani sem lehetett rajta a februári 

állapothoz képest.   

 

Struba József 

A Humánfeladatok és ügyrendi bizottság a határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

 

Kérdések, válaszok 

 

Vélemény, javaslat  

 

Tóth József 

Mivel az előterjesztéshez kérdés, hozzászólás nem volt kéri a Képviselő-testület tagjait, hogy aki 

egyetért a határozati javaslatban foglaltakkal, az kézfeltartással szavazza meg.        

 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül elfogadta. A szavazásban 8 fő vett részt. 
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105/2021. (VI. 24.) határozat 

 

Polgár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 

polgármester 2021. évi szabadság ütemezési tervének megerősítésére 

vonatkozó javaslatot és az alábbi határozatot hozta.  

 

1. A Képviselő-testület a határozat melléklete szerinti tartalommal 

jóváhagyja Tóth József polgármester 2021. évi szabadság 

ütemezési tervét.  

Határidő: értelemszerűen  

Felelős: Tóth József polgármester 

                dr. Sivák Anita jegyző 

 

105/2021. (VI. 24.) határozat melléklete 

 

2021. évi szabadság ütemezési terv 

 

2020. évben ki nem adott szabadság mértéke 

(nap) 

18 

2021. évi szabadság mértéke összesen (nap): 39 

Hónap igénybe vett napok nap 

január   

február  8 

március  10 

április   

május   

június  9 

július  20 

augusztus  10 

szeptember   

október   

november   

december   

Mindösszesen:  57 
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9./ napirend 

Tájékoztató a polgármester 2020. évben végzett tevékenységéről 

 

Tóth József kiegészítése  

Megszokott normál időszakban a december közepén tartott képviselő-testületi ülésen kerül 

napirendre ez az előterjesztés. Mivel a veszélyhelyzet miatt nem volt lehetőség megtenni, ezért 

van most itt előttük az előterjesztés. A polgármesteri jelentés keretében közre adott információk 

összegzését tartalmazza, illetve a veszélyhelyzet ideje alatt tett polgármesteri intézkedéseket, 

tennivalókat. Ő maga jobban szereti, ha megvitatják a dolgokat, a döntéseket, de voltak olyan 

településvezetők, akik kihasználták ezt az időszakot. Elmondja, hogy ezen napirend keretében 

van lehetőség arra, hogy polgármester év végi javadalmazása kapcsán is döntés szülessen. A 

törvény szerint maximum 6 havi bérének megfelelő jutalom lehet, de jellemzően 3 hónapra 

vonatkozó mérték volt az előző években. A Humánfeladatok és ügyrendi bizottság hatásköre a 

javaslattétel.  

A Pénzügyi és gazdasági bizottság ülésén a határozati javaslat pontosításra került, miszerint az 1. 

pontban a tájékoztató helyett beszámoló legyen. A jövőben is beszámolónak kell nevezni, mert a 

beszámoló függőségi viszonyból eredendő kötelezettség.  

 

Vincze Attila 

A Pénzügyi és gazdasági bizottság a határozati javaslatot elfogadásra javasolja.  

 

Struba József 

A Humánfeladatok és ügyrendi bizottság a határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

A veszélyhelyzetben több feladata volt a polgármesternek, mint normál menetrendben. 

Valamennyi döntésnél, amelyeket korábban a képviselő-testület tárgyalt, minden alkalommal 

kikérte a testületi tagok és a bizottság külső tagjainak véleményét konferencia beszélgetés 

keretében. Ezen megbeszéléseken megvitatták a témákat. Sok mindent lehetett tartani, 

rendezvények, focimeccsek, de hónapokon keresztül a 9 fős testület nem ülhetett össze. De ez 

legyen a döntéshozók felelőssége. Szerinte kitűnően hidalta át ez a megoldást ezt az időszakot.  

A lakosság felé pedig a város facebook oldalán rendszeres tájékoztatást adott heti egyszer. 

Sokkal több feladat hárult így rá és a hivatali munkára is.  

Felolvassa a bizottsági határozatát: A Humánfeladatok és ügyrendi bizottság az önkormányzat és 

szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 16/2019.(X.24.) önkormányzati rendelet 5. 

mellékletében kapott hatáskörében eljárva, figyelembe véve a közszolgálati tisztviselőkről szóló 

2011. évi CXCIX. törvény 225/H § (1) bekezdésben foglaltakat, értékelve Tóth József 

polgármester 2020. évben végzett munkáját háromhavi illetményének megfelelő összegű 

jutalmat, bruttó 1.794.900 Ft-ot javasol megállapítani A jutalom fedezete az önkormányzat 2021. 

évi költségvetésében rendelkezésre áll. 

 

Kérdések, válaszok 

 

Vélemény, javaslat  

 

Tóth József 

Jelzi, hogy személyes érintettsége okán a szavazásban nem kíván részt venni. 

Kéri a Képviselő-testület tagjait, hogy aki egyetért a határozati javaslatban foglaltakkal, valamint 

a Humánfeladatok és ügyrendi bizottság jutalomra vonatkozó javaslatával, az kézfeltartással 

szavazza meg. 

 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül elfogadta. A szavazásban 7 fő vett részt. 
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106/2021.(VI.24.) határozat 

 

Polgár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta 

a polgármester 2020. évben végzett tevékenységéről szóló 

előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 

 

1./  A Képviselő-testület megtárgyalta és elfogadja a 

polgármester 2020. évben végzett tevékenységéről szóló 

beszámolót. 

 

2./  A Képviselő-testület az önkormányzat és szervei Szervezeti 

és Működési Szabályzatáról szóló 16/2019. (X. 24.) 

önkormányzati rendelet 5. mellékletében a Humánfeladatok 

és ügyrendi bizottság részére biztosított feladatkörében tett 

javaslata alapján, Tóth József polgármesternek, a 2020. 

évben végzett munkájának értékelése alapján, háromhavi 

illetményének megfelelő bruttó 1.794.900 Ft összegű 

jutalmat állapít meg.  

A jutalom fedezete az önkormányzat 2021. évi 

költségvetésében rendelkezésre áll.  

     

Határidő: azonnal 

Felelős: dr. Sivák Anita jegyző  

 

 

10./ napirend 

Kérdések, interpellációk 

 

 

Kovácsné Hamar Éva 

A művelődési központ részéről kérne egy tájékoztatást a hétvégi rendezvényről.  

 

Ferenczné Fajta Mária  

Ő maga nem volt jelen, így nincs személyes véleménye, nem tud pontos adatokat, ezen kérdés 

megválaszolását meghagyná igazgató úrnak.  

 

Tóth József  

A következő bizottsági, illetve képviselő-testületi ülésre kapjanak erről információt. 

 

 

 

Mivel több napirendre vonatkozó hozzászólás nem volt, ezért a polgármester a Képviselő-

testület ülését bezárta.  

 

Kmft. 

 

 

 

 

Tóth József             dr. Sivák Anita  

polgármester                     jegyző 


